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Protokół Nr 3/fa24

ze wspólnego w.vjazdowego posiedzenia Komisji Rad;* Gminy
odbytego w dniach 18 * 19 października2024 roku

Ad pkt 1.

W dniu I8 października 2024 r. posiedzenię otworzył Przewodniczący
Rady Gminy Piotr Gonerka i na wstępie powitał cztonków poszczegó|nych
Komisji.
Strvierdził, Że na stan 15 członkÓrł' Komisji zgodnie z iist4 obęcności
w posiedzeniu bięrze udział 10 członków. Komisja Rozwoju Gospodarczego,
Komisja Spraw obywatelskich oraz Komisja Skarg, Wniosków i PeĘcji maja
qorum do podejmowania prawomocnych decyĄi.
w obradach nię brali udziatu radni: Stanisław Bernacki, Robert Bomba,
Jarosław Kaczmarek, Anna Budzińska i Agnieszka Lipska.

Lista obecności stanowi załączniknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodn iczący Komisj i powitał :
- WÓjta Gminy
- Z-cę Wójta
- Skarbnik Gminy
- Dyreklor PSP w Fałka.lrie
. Inspektora ds. obsługi rady
- Główną Księgową GBP
- Podinspęktor organizacyjno - kancelaryjną
. SoĘsa wsi Skórnice
- SoĘsa wsi Sułków
- SoĘsa wsi Gustawów
. Sottysa wsi Pląskowice
- SoĘsa wsi Stanisławów
- SoĘsa wsi Studzieniec
. Sołtysa wsi Budy
- Sottysa wsi Wola Szkucka
- kierowcę autobusu

Henryka Koniecznego,
Krzysztofa Bajora,
Annę Wajnberger,
Joannę Chojnack4,
Dorotę Anioł,
Bogumiłę ostrowską,
Annę Pawlik
Tadeusza Pytlosa,
Annę Dylełvską,
Emilię Wertka,
Krystynę ostrowską,
Alinę Auguścik,
Karola Jaborovrskiego,
Iwonę Jaborowską,
Halinę Kowalską,
MirosławaMazura.

Lista obecności stanor,vi załącznik nr 2 do niniejszego protokofu.



Ad pkt 2.

Po sprawdzeniu listy obecności wyruSzono do Kotliny Ktodzkiej do
miejsc poszkodowanych powodziq we wrześniufa}4 r. Po prrybyciu
zwiedzano miasto Kłodzko, a następnie udano się do Polanicy na
zakw atęr owanie i nocles.

Ad pkt. 3

w miejscu zakwaterowania o godzinie 18.00 prrystąpiono do
kontynuacji posiedzenia. Prowadzqcy Przęwodniczący Rady Gminy Piotr
Gonerka poinformował, ze wraz z Zaproszeniami wSZyScy uczestnicy otrzyma|i
proponowafiy porządek posiedzenia, w nviązku z tym rwrocił się o zgłaszanie
.zrt.li.sr.l rln fecyn porzqdku. Zaprapono."vat, Żeby z pfoponowanego porzqdku
znieść pv,t. 4 dotyczqcy przyjęcia protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
ze względu na brak quorum w tej Komisji. Nikt nię zgjaszał innych zmian,
wobec powyzszegl porządek został przyjęty jednogłoŚnie w następującym
brzmieniu:
1. otwarcie posiedzenia i stwierdzenie !łuoruln.2. Wyjazd o godz. 7.0a zparkingu przedUrzędem Gminy do miejsc

poszkodowanych powodzią we wrześniu}a}4 r.
3. Przyjęcie porządku posiedzenia
A' Drzrrienie nrotokołu z posiedzenia Komisii Rozwoju Gospodarczego1 rłJ.|Yvrv F

z dniaZl wrzęśnia}a24 r.
5. Informacja o sytuacji finansowej Gminy Fałków zal pÓtroczę 2024 r.
6. Informacja o sytuacjiPzoz w Fałkowie po I półroczu fa24.
7 . Informacja na temat działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w

Fatkowie za I pó.łrocze fa24 t.
8. " Sprawozdanie z działa|noŚci Publicmej SzkoĘ Podstawowej

im. St. Zeromskiego w Fałkowię i Publicznej Szkoty Podstawowej
im. H. Sienkiewiczaw Czermnie zarok szkolny 2An12024.

9. Informacja \'^r sprawie komuna\i,zacji.
10. Ana|izapetycji w sprawie podawania dzieciom w szkołach

podstawowych szczepionki przeciw HPV.
11. ocęna realizacji inwesĘcji prowadzonych przez gminę.
If. omówienie materiałów na nąb|iŻsz4 sesję.
13. Wolne wnioski i zapytania' Spra\ły rÓŻte.
14. Zwiedzanie zabytkowych miast dotkniętych powodzię : Duszniki -
Zdrój, Kudowa _ Zdrój, Kłodzko, Polanica _ Zdrój w celu obserwacji
dziatralności samorządów w sytuacj i kryzysowej.
15. Wy.iazd do Fałkowa

2



IAt (t. Zakottczęni e po sied zetia,

Ad pkt 4.

Po przejęciu provradzenila obrad przęZ Przewodniczącsgo Komisji Sprarv
Gospodarczych Jana Dziubę przystąpiono do przyjęcia protokołu z posiedzenia
Komisji Rozwoju Gospodarczęgo z dnia 25 wrzęśnia 2a24 roku. Członkowie
tej Komisji nie wnosili uwag i został przyjętyjednogłoŚnie.

Ad pkt 5.

W tym punkcie Prowadzący udzielił głosu Skarbnik Gminy pani Annie
Wajnberger, która przedstawiła informację o sytuacji finansowej Gminy
Fałkórv zaI pÓłracze ?a24 r. Nie b5,ło do przsdstawionego zakresu, informacja
stanowi załącznik nr 3.

Ad pkt 6.

W tym punkcie informację o sytuacji finansowej PzoZ w Fa.łko.wie po
I pÓłroczu 2024 roku przedstawiła Podinspektor Anna Pawlik' Po zapoznaniu
się z danymi radni nie mięli pytan, informacja stanowi załączniknr 4.

Ad pkt 7.

w tym punkcie prowadzenie przejqł. Przęwodniczqcy Komisji
obywatelskiej Łukasz Maciejczyk udzie|ając głosu głównej księgowei
Gminnej Biblioteki Publicznej w Fałkowie pani Bogumile ostrowskiej, która
przedstawiła informację o pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w Fa.łkowie
i filii bibliotecznej w Czermnię zal pÓłroczę 2024 roku. Informacja stanowi
załącznik nr 5.
Zabieraj4c głos Przęwodniczący Rady Gminy podkreślił, ze biblioteka cieszy się
bardzo duŻą popularnoŚcią '*r'śrÓd ludzi po 60 rok.u źzycia i iest dla tei grupy
ogromną wartoŚci4. Powiedział równieŻ, Że mozemy być dumni z fałkowskiej
Izby Tradycji funkcjonującej jako jedna z nielicznych w naszym wojewódńwię,

Ad pkt 8.

Następnie udzielono głosu p. Joannie ehojnackiej - dyrektor Publicznej
Szkoły Podstawowej w Fałkowie, która przedstawita radnym informację z
działalności tej szkoĘ a Przewodniczący Rady Gminy, zarazemnauczyciel Piotr
Gonęrka w imieniu pani Karoliny ociepy Dyrektor Publicznej Szkot.y
Podstawowej w Czermnie przedstawittaką informacj e z działalnoŚci tei szkoĘ.
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W dyskusji jako pienvsza zabtała g.łos radna JusĘ*na Mirow.ska, która
powiedziała, Że ptzeraŻa ją fakt, ie tak mało dzieci i młodzieĘ bierze udział w
za,wodach i konkursach szkolnych. W szkołach s4 bardzo dobre warunki i wiele
mozliwoŚci, a jednak brak jest chętnych do udziału w tych inicjatywach.

Przewodniczqcy Rady Gminy Piotr Gonerka przyznał rację pani radnej i
podkreślił, ie niejedna szkoła w mięście moze pozazdraŚcić naszym szkołom
warunkÓw i wyposaięnia i na|eĘ za to docenić władze gminy jako organu
prowadzącego.

Wiceprzewodnicz4ca Maryla Domańska vtyraziła swoją opinię, Żę szkoła
bardzo zachęca i motywuje uczniÓw do r,vszelkiego rodzaju konkursÓw ale
rodzicę caraz częściej Są nadopiekunczy, wtęczą4 dzięci w ząęciach
domowychprzez co dzieci są mniej Sprawne fizycznie.

A zł n|.f orrtł Pnf /.

w tym punkcie udzielono głosu Przewodniczqcemu Komisji
Inwentaryzacyjnej Janowi Dziubie, ktÓry przedstawił informację o planowanej
komunalizacji działęk na terenie Gminy Fałków. Informacja stanowi z*ł-ąłznik
nr 5.

Ad pkt 10.

Następnie Prowadzenie przejął Przewodniczący Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji Piotr ociepa i zapoznat radnych z peĘcją, która wpłynęła
do Urzędu Gminy w Fałkowie w sprawie podawani a dzieciom w szkołach
podstawołYych szczepionki HPV.
Po przeanalizorvaniu peĘcji radni iednomyŚlnie stwierdzili, zę omavriane
zagadnienia w petycji nie na|eŻą do właściwości rady gminy.

Ad pkt 11.

Następnie Z.ca Wójt Krzysztof Bajor omówił zakonczone kontynuowane
inwestycje na terenie Gminy Fałków. Nie było pytań. SzczegÓłowa informacja
stanowi za|ącznik nr 6.

Ad pkt 12.

W tym punkcie Przewodniczący rady Gminy Piotr Gonęrka przedstawił radnym
projekty uchwał dotycz4ce na.dania RaZ$/ pięciu nCIWym ulicom w miejscowoŚci
Fałków.
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Ad pkt t3.

.Wolne 
wnioski byĘ przedstawiane przy realizacji wcześniejszych punktów.

Ad pkt 14, |5 _ realizowano w/g planowanego pcrządku w dniu 19
października 2a24 r.

Ad pkt 16.

W zwi4zku Ze zręalizowanięm porz4dku wspólnego wyjazdowego
posiedzenia o godzinie 23.30 w dniu 19 puidziernika 2024 roku w Fałkowie
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka podziękował wszystkim za udział
i zarrknqł po s i edzeni e.

Na tym protokół zakańczono.
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